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Belysning i trappuppgångar 
Som alla förhoppningsvis märkt så är 
belysningen i trappuppgångarna utbytt mot 
mer energisnål LED-belysning med mer 
flexibel inställning vilket möjliggör lägre 
energiförbrukning för föreningen.  
 
 
Gemensam el 
Arbetet med att införa gemensam el 
fortskrider. Syftet är att få ned den totala 
elkostnaden för medlemmarna. Föreningen 
kommer att bjuda in till ett informationsmöte 
för att förklara vad detta innebär. Då kommer 
vi även att bjuda in vald leverantör så att 
medlemmar kan ställa frågor. 
Som tidigare informerats så kräver införandet 
ett stämmobeslut och styrelsen avser att 
föreslå detta för stämman den 15 juni. 
För den som önskar läsa på om gemensam el 
inför informationsmötet, rekommenderas 
denna artikel: 
https://bostadsrattsnytt.se/nyheter/energi-och-
miljo/2018-12-04-gemensam-el-sa-fungerar-
det 
 
 
 

  Garage 
Sedan tidigare finns det två MC/Lådcykel-
platser i 7-ans garage. En (outnyttjad) bilplats i 
9-ans garage kommer också att göras om till två 
MC/Lådcykel-platser. Kontakta styrelsen vid 
intresse att hyra. Hyran kommer att vara 200 
kr/månad. 
 
 
Förråd i källare och på vind 
Olåsta förråd är nu försedda med lås från 
föreningen. Vänligen kontakta Sydsverige 
Entreprenad om ni har frågor angående era 
förråd. 
 
 
Årsstämma 
Preliminärt datum för ordinarie 
föreningsstämma är den 15 juni kl. 18.30. En 
medlem som önskar få ett ärende behandlat vid 
stämman ska anmäla detta till styrelsen senast 
den 1 maj. 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Den 24 april 2023 har vi nästa styrelsemöte. 
Styrelsen är tillgänglig för frågor etc. på mejl 
eller i styrelserummet kl. 17.45 – 18.00. 
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